
Utfärdare Datum Lokal och plats Mötesnr 

Svenska Skidskytteförbundet 20230613 Östersund 8_2022/2023 

Mötesdeltagare Övriga deltagare: 

Sofia Domeij, ordförande, Kairi Pääsuke (via Teams), Eva Hörwing, Tommy 
Höglund, Bengt Jönsson, GS Rikard Grip. Adjungerad Martin Ohlsson. 

 

Kallelse/protokoll delges även Beräknad mötestid 

 16:00 – 18:30 

Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för Protokollförare 

Anna Bäck, Gunnar Olofsson Martin Ohlsson 
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Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd 
 
INLEDNING 
 
 
Mötet öppnande 
Ordförande förklarade styrelsemötet för öppnat och hälsade 
alla välkomna. 
 
Val av justerare för mötet  
 Beslut: Tommy Höglund 
 
Godkännande av dagordning 
 Beslut: Dagordningen godkändes.  
 
Föregående mötesprotokoll och åtgärdslistan 
Beslut: Protokoll från det senaste styrelsemötet gicks igenom, 
godkändes och lades till handlingarna.  
  
Åtgärdslistan 
Åtgärdslistan gicks igenom, uppdaterades och godkändes. 
 
 
ÖVERGRIPANDE 
 
Externa rapporter/ärenden (IBU/RF/SOK/SISU) 
Ordförande och GS rapporterar från genomfört RIM. Karl-Erik 
Nilsson valdes till ny ordförande i riksidrottsstyrelsen där 
Sofia Domeij också blev invald som styrelseledamot. Viktiga 
frågor på RIM att hantera och för RF att ta vidare var Trygg 
Idrott, framtida strategiarbete, hållbarhet och kraftsamling för 
elitidrottsfrågan. I övrigt rapporterades om ett RIM med stor 
samstämmighet och en positiv stämning bland idrottsrörelsen. 
Under RIM röstades tre nya medlemsförbund in i RF.  
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Från IBU rapporteras att man arbetar väldigt intensivt med att 
säkerställa en klok hantering av det kommande blyförbudet.  
SSSF fortsätter arbetet, med bla politiska kontakter, i frågan 
från vårt håll.   
 
 
RAPPORT PRIORITERADE OMRÅDEN  
 
Rapport från GS  
GS rapporterar verksamheten översiktligt. I punktform 
noteras bland annat: 

- Antagningar till universitet och gymnasier är klar. 
- Samordningsmöte kring ny vapenlagstiftning är 

planerad med regeringskansliet i mitten av juni 
- Processen kring tillämpningar kring kommande års 

fluorförbud pågår. 
- Matilda Evaldsson har visstidsanställts för att ersätta 

Emelie Walheim under hennes uppdrag som 
Junioransvarig.  

 
Rapport från dotterbolag   
Från dotterbolaget rapporteras: 

- Lägerverksamhet i full gång för landslagsgrupperna 
- Det nystartade juniorlandslaget har genomfört sitt 

första läger i Mora med Daniel Richardsson och 
Emelie Walheim som ledare. 

- Många kommunikationsinsatser är på gång och under 
genomförande med A-landslaget 

- Sveaskog och Eldabutikerna är nya partners inför de 
kommande säsongerna. 
 

Styrelsen tackar för rapporten och för en bra verksamhet. 
 

EKONOMI  
 
Bokslut 
Rapport avseende utfall 2022/2023 inför överlämnande av 
räkenskaperna till Deloitte för revision.  
 
Frågor/Diskussion 
Styrelsen tackar för rapporten och för ett strålande jobb!  
 
 
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
 
Årsmötet  
Inför årsmötet är Björn Eriksson tilltalad som förslag till 
årsmötesordförande. Avseende den motion som behandlades 
vid senaste årsmötet beslutar styrelsen att skriva en 
proposition till årsmötet. 
 
Övriga frågor 
 
Bengt Jönsson redogör för arbetet med förändrat 
årsmötesintervall och den dialog som förts med 
regionsordföranden kring förslaget att förändra detta till att ha 
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årsmöte vartannat år. Styrelsen beslutar lägga fram förslaget 
till årsmötet innebärande årsmöte vartannat år, 
mandatperioder om 4 år för ledamöter och 2 år för ordförande. 
 
Styrelsen beslutade utse en medaljnämnd för att bevaka och 
säkerställa att förbundets utmärkelser hanteras korrekt. 
Medaljnämnden består av Marianne T (sammankallande), Jan 
Forsgren, Kalle Grenemark, Hans Naucler, Björn Bettner och 
Ingemar Arwidson.   
 
Reflektion från dagen 
En enig styrelse reflekterar i uppskattande och positiva ord 
kring en konstruktiv och positiv strategidag tillsammansmed 
kansliets personal. 
 
 
 
AVSLUTNING 
 
Nästa möte 1 augusti via Teams.  
 
Årsmöte den 18 augusti i Sollefteå i samband med 
Rullskidskytte-SM 
 
Ordförande tackade för ett bra och givande möte. 
Styrelsemötet avslutades.  
 
 
Ordförande                                                    Sekreterare 
Sofia Domeij                                                   Martin Ohlsson 
 
 
Justerare 
Tommy Höglund 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande 
 
 
 
 
 
 
Ordförande 
 

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: 1b63dd7bc864bbc25472441e2c80771aff1e382f1662690e209ba1f64a5cbec8a02dfc012dbb41a591f52ad3dfd3c0e9b77d269f2e2076d46d90bf5b99ac5893


